
Pula Film  Festival

Pula,16.  svibnja  2024.

Ur.broj: 01-01-24-05-01

Zapisnik 9.  sjednice  Upravnog vijeca

Pula  Film  Festivala

16.  svibnja  2024.  godine s  po€etkom  u  14:00 sati  odrzana je 9.  sjednica  Upravnog vije¢a  Pula  Film

Festivala.

Prisutni  €lanovi  Upravnog vijeca:  Nikola  Milat,  Nata§a  lli¢ Agatic, Sergej Tur€inov  i Suzana  Pozgaj

Odsutna  €lanica:  Doris  Pajkovi6

0stali  prisutni:  Tanja  Mili€ic,  ravnateljica

Predsjednik otvara sjednicu;  konstatira  da je prisutna vecina  €lanova te da Vijece  moze  pravovaljano

odlu€ivati.  Vije¢u je dostavljen  sljede6i  prijedlog dnevnog  reda  s  pripadaju6im  materijalima:

1.      Usvajanje  zapisnika  6.  te  7.  i  8.  (mrezne)  sj.ednice

2.     Potvrdaodluka7.  i8.  mrefnesjednice

3.      Pravilnik o  unutarnjem  ustrojstvu  i  sistematizaciji  radnih  mjesta   Javne  ustanove  Pula  Film  Festival,

prijedlog  izmjena  i  dopuna
4.      Prijedlog  pravilnika  o  radu  -prilog

5.     Cjenik najma  prostora,  prijedlog  noveodluke-prilog

6.      Cjenik oglasavanj.a,  prijedlog  nove odluke -prilog

7.      Razno

Dnevni  red  usvaja  se jednoglasno.

1.  Usvaianie zapisnika  6.  te 7.  i  8.  (mrezne)  siednice

Predsjednik utvrduje kako primjedbi  na  zapisnike  nil.e bilo te daje to€ku  na  usvajanje.

Upravno vije6e jednoglasno usvaja  zapisn.Ike 6. te 7.  i 8.  (mrezne) sjednice.

2.  Potvrda  odluka  7.  i 8.  mre2ne siednice

Na  7.  i 8.  mreznoj sjednici  donesene su sljede€e odluke:
-Odluka  o  usvaj.anju  izvj.estaja  o  poslovanju  za  2023.  godinu

-Odluka o  rebalansu  plana  nabave za  2024. godine

Upravno vije6e jednoglasno potvrduje odluke.

3.  Pravilnik o  unutarniem  ustroistvu  i  sistematizaciii  radnih  miesta   Javne  ustanove  Pula  Film  Festival

priiedlog  izmiena  i  dopuna
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Predsjednik daje  rije€  ravnateljici;  radi  se o  minimalnim  izmjenama,  u  Pravilniku  o unutarnjem

ustrojstvu  i  sistematizaciji  radnih  mjesta Javne  ustanove  Pula  Film  Festival  predlaze se  pove¢anje  broja

izvrsitelja  sa jednog na dva, za  radno mjesto skelar/pomocni  radnik. Sve je vise  programa  u  organizaciji

Ustanove  i  programa  za  koje  pruzamo  logisti€ku  potporu te je s  postoje6im  ljudskim  resursima vrlo

zahtjevno  odraditi  sve  u  rokovima,  a  nuzna  su  i  nova  zaposljavanja jer su  trenutno  naj.iskusniji  suradnici

vec  umirovljenici.

Upravno vije¢e  kratko raspravlja te  predsjednik daje  na glasanje to€ku  dnevnog  reda:

Upravno v.Ijece jednoglasno donosi   Odluku o  usvajanju  Prav.ilnika  o  izmjenama  .I dopunama  Prav.Ilnika

o  unutarnjem  ustrojstvu  i  s.istemcit.Izclciji  radnih  mjesta   Pula  Film  Festivala.

Odluka  i  Praviln.ik  nalaze  se  u  priv.itku  zapisnika.

Pravilnika  o  radu

Ravnateljica  daje  uvodnu  rije€ te  obrazlaze zasto je  predlozila  izradu  Pravilnika  o  radu,  neovisno o

€injenici  da  prema  broju  zaposlenih  Ustanova  nije obveznik donosenja  istog.

Suzana  Pozgaj  pojasnjava  detalje  Pravilnika  koji je  prakti€ki  objedinio vec  postoje¢e  odluke te  odredbe

Kolektivnog ugovora  za  ustanove u  kulturi Grada  Pule koji se ve¢ i  primjenjuju  na  radne odnose  u

Ustanove.  Zbog velikog  broja  razli€itih  izvora  za  navedenu  materiju  svakako je  bolje  donij.eti  akt  koji  bi

u  sebi objedinio sve do sada  donesene odluke,  kao i  uredio  radnopravna  pitanja  koj.a  su Zakonom  o

radu  odredena  kao obavezan sadrzaj  Pravilnika o  radu.  Pozgaj  pojasnjava  da je  Pravilnik prosao

konzultacije sa  €lanovima  sindikata  i  postoji suglasnost sindikalnog  povjerenika.

Upravno vije¢e  raspravlja  o  Prijedlogu  pravilnika  o  radu te  predsjednik daje  na  glasanje to€ku  dnevnog

reda.

Upravno vije6e jednoglosno  donos.I Odluku  o  usvajanju  Pravilnika  o  radu  Pula  Film  Fest.Ivcila.

Odluka  i  Pravilnik o  radu  nalaze se u  privitku  zapisnika.

5.  Cienik  naima  prostora,  priiedlog  nove odluke

Ravnateljica  pojasnjava  dostavljeni  prijedlog cjenika  najma  prostora;  cijene  najma  prostora  Kina Valli

temelje se  na  izgubljenoj  dobiti  od  prodaje ulaznica te su  korigirane  u  odnosu  na  vaze6e cijene  kino

ulaznica. Takoder,  kako se  mala  dvorana  koristi  kao  prostor za  redoviti  rad  djelatnika,  ukinuta je

mogucnost najma tog prostora.
Vije¢e  kratko  raspravlja  te  pristupa glasanju.

Upravno v.Ije6e jednoglasno donos.I Odluku o c.ijenama  najma  prostora  Kina  Valli.

Odluka  se  nalazi  u  pr.Ivitku  zap.isn.Ika.

6.  Cjenik oglasavania,  priiedlog  no\/e odluke

Ravnateljica  pojasnjava  kako je  rije€ o  minimalnim  korekcijama  cijena  radi jednostavnijeg  poslovanja;  u

dostavljenom je  prijedlogu  dio cijena  povecan,  a dio smanjen  i  radi se vecinom o  korekcijama

izrazenim  u  centima.



Upravno vije6e jednoglasno donos.I  Odluku  o cijenama  ogla5ovanja  u  K.Inu Valli.

Odlukci  se  nalaz.I  u  priv.Itku  zap.Isn.Ika.

7.  Razno

Ravnateljica  najavljuje teme sljede6e sjednice te daje  kratke  informacije o predstoje6em  Festivalu  i

slj.ede6oj  sjednici  Festivalskog vijeca.

Sjednica je  zavrsila  u  15.10 sati.

Zapisnik vodila  Suzana  Pozgaj.

Predsjednik  Upravnog vije6a

Pula  Film  Festivala


